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嗇色園主辦可立小學有常識科教師被揭發歪曲中國歷史，將鴉片戰爭起因歪曲講解成「英國為消滅鴉片才發動戰爭」，嚴重背離教育

專業，引起社會各界譁然。有立法會議員質疑事件也許只屬冰山一角，呼籲全民監察，以免再有教育界害群之馬乘機荼毒下一代，誤導

學生抗拒祖國，會在立法會教育事務委員會跟進事件。教育局亦批評事件不能接受，學校不能容許教師教錯歷史事實，將嚴肅跟進。

「黃師」歪曲史實 教局：嚴肅跟進
建制：或屬冰山一角 籲全民監察免劣師荼毒下一代

■香港文匯報記者 姬文風

小樹苗圖書污名新冠肺炎 圖洗腦挑仇恨
香港文匯報訊（記者 余韻）新冠肺炎
在全球各地繼續爆發，惟別有用心者為
了將中國污名化，自顧自地把「新冠肺
炎」稱為「武漢肺炎」，企圖挑起爭端
及仇恨。近日有家長揭發，由香港小樹
苗教育出版社出版的圖書、WhatsApp貼
圖等多次出現「武漢肺炎」字眼，企圖
向孩子洗腦，灌輸他們錯誤觀念。

今年 2 月 上旬，世界衛生組織
（WHO）已經將在中國和世界多地造
成疫情的新型冠狀病毒肺炎正式命名為
「COVID-19」，簡稱「新冠肺炎」，
惟小樹苗教育出版社在早前推出的《香
港加油！齊抗肺炎我智叻》防疫圖書，
及相關WhatsApp貼圖、YouTube影片
中，仍多次以「武漢肺炎」稱呼該種病

毒。
被家長揭發後，該出版社前日於fb發出

所謂「公開信」意圖砌詞狡辯，稱「團隊
創作時，香港政府及各地均以『武漢肺
炎』稱之」，又在毫無證據的情況下，誣
衊「此病毒首發於中國武漢市亦不容置疑
而得名，故此『武漢肺炎』這名稱並非不
正確」云云。

網民：出版社不應發煽仇信息
該書一出，不少網民均不滿出版社言

論。「Flora Pang」批評：「失望，不會
再買。作為出版社，不應發佈煽動仇恨
的信息。不適合教育幼兒。」「王淑
芬」不禁諷刺：「這『小樹苗』是大麻
種植場！」

■小樹苗
出版社日
前發出所
謂公開信
砌 詞 狡
辯。
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香港文匯報訊（記者 黃書蘭）香港
在勞動節前夕迎來連續四天零確診，
特首林鄭月娥昨日在facebook指出，香
港「守得住」疫情，或能「撐得過」
經濟寒冬，但擔心「經不起」政治摧
殘和死灰復燃的暴力折磨。特區政府
早前在立法會提出由政府向僱主提供
補貼，將法定產假延長至14個星期的
法案，但一直因拉布而無法審議，她
希望以立法會議員郭榮鏗為首的泛暴
派議員群組「臨崖勒馬，回頭是
岸」，馬上讓停擺超過半年的立法會
內務委員會選出主席及副主席，使立
法工作不受阻礙，以表達社會對婦女
勞工的感謝。

祝各行各業打工仔女身體健康
林鄭月娥在 fb表示，由於疫情嚴

重，沒有如往年一樣舉辦招待會，與
各工會領袖及工人代表一齊慶祝勞動
節，謹祝香港各行各業打工仔女身體
健康。
她強調，勞工是香港寶貴的資產，
政府須為他們，特別是基層僱員提供
更好保障，故現屆政府重視勞工權益
和僱員福利，自2019年起實施5天法
定侍產假，又已在立法會提出把法定
產假延長至14個星期的法案，並正在
制定落實取消強積金對沖的法例，並
於今年1月提出逐步增加《僱傭條例》

下的法定假期至與17天公衆假期看
齊，和為低收入者代供強積金。
同時，特區政府為改善外判服務的

員工待遇，自2018年推出新招標和合
約條款，使食環署清潔工人等基層合
約員工的平均工資上升近三成，而在
持續工作12個月更可獲得6%合約酬
金，措施成效「立竿見影」。
林鄭月娥指出，要達至勞資關係的

穩定及和諧，特區政府須顧及僱主的
承受能力，特別是中小企業的經營，
所以政府今次推出涉及810億元的「保
就業」計劃，正正是希望協助僱主保
留他們的僱員，一同度過這經濟危
機。

香港已經連續四天出現零確診個
案，她認為在目前來說是「守得住」
疫情，並期望香港透過政府接近
3,000 億元的支援方案，能「撐得
過」經濟寒冬，但就擔心會「經不
起」不斷的政治摧殘和死灰復燃的暴
力折磨。
林鄭月娥趁一年一度的國際勞動

節，呼籲以郭榮鏗為首的泛暴派議員
群組，「可否臨崖勒馬，回頭是岸，
馬上讓『停擺』超過半年的立法會內
務委員會選出主席及副主席，使立法
工作不受阻礙，令法定產假由十個星
期延長至14個星期的修訂法例能盡早
通過呢？」

新一屆立法會選舉
將至，泛暴派聲稱要
攞35+議席，點知日前
一個叫「18區連儂」
嘅黃色專頁喺facebook
上載一張文宣圖，叫

「飯民（泛暴派）」汲取區選單議席
單票制教訓，唔好喺立會選舉中𠝹
票。個post不斷被網民恥笑佢哋唔識選
舉制度，「比例代表制都唔知，唔好
做文宣害人啦」，連中文大學「獨」
講師劉正都喺fb專頁「無神論者的巴
別塔」話「深黃傻粉連選舉制度都唔
識就走去學人講政治，笑×死人
咩。」
事緣「18區連儂」黃色專頁日前喺
facebook上載一張文宣圖，名叫「致泛
民公開信︰請傾好策略，勿𠝹自己人
票！」，內容選取飯民喺去年區選失
敗嘅其中3例，指由於飯民𠝹票，令

「黃營」攞唔到議席。於是，「18區
連儂」就大大隻字寫住「唔好再同一
區派幾個人，應該傾好一區派一
個」，又話攞議席係為咗所謂嘅「手
足」，「今次結果拎唔到議席，點對
得住『手足嘅犧牲』？如果因為𠝹票
而拎唔到議席，你就係千古罪人。」
好明顯呢位「黃到出汁」嘅「18區

連儂」傻更更地以為立法會選舉同區
選一樣係單議席單票制，實情只要上
網查下都知，立法會選舉係採取比例
代表制，與區選制度完全不同，唔怪
得連網民「Sim Leung」都叫佢「學
生哥，好溫功課~係比例代表制啊
~」。

唔識比例代表制 豬隊友害自己友
「William Chan」更叫佢唔好害

人，「比例代表制都唔知，唔好做文
宣害人啦」。「Ng Kwai Lung」就嚟

個致命一擊，「 用區選制度（單議席
單票制）講立法會選舉（比例代表
制）選舉策略，原來真係有人用明朝
嘅劍斬清朝嘅官。」

劉正笑飯民支持者智商低
事件搞到連劉正都話「深黃傻粉連

選舉制度都唔識就走去學人講政治，
笑×死人咩」，又指為避免𠝹票，飯
民立法會每區都派一個候選人出嚟好
啦，「邊區派多一個，果（嗰）區就
有鎅（𠝹）票×！」。由於個原post有
成300個share，佢更質疑「飯民支持
者嘅智商可以低成點」，問「睇完咁
多條深黃傻粉亂嗡（噏）選舉，我開
始有啲奇怪，明明『黃媒』、『黃標
KOL』舖（鋪）天蓋地，點解佢地
（哋）從來唔會走去教識呢班傻粉有
關選舉制度嘅基礎？」
可能係對選舉制度一知半解嘅「深

黃」傻粉更加容易操控吧。有網民
「Celeste Chan」就附和佢話「佢哋點
會真係關心政治？當政治係追星咁追
架渣（㗎咋），是但啦」。「Hong
Yan」就恭喜飯民喜獲5個議席，「選
立法會係分五區，我真係恭喜你
呀。」 ■香港文匯報記者 郭家好

「深黃」倡立選一區一 唔識選制笑死人
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■「18區連儂」文宣圖。

港難熬政暴摧殘 特首促泛暴「回頭是岸」
「人血龍門（龍門冰室）」

近日接連俾自己舊馬仔踢爆壓
榨「手足」、虧空捐款箱、無
理解僱員工，個老細「人血張
（張俊傑）」有老婆同女友都

仲想媾女「手足」等，衰嘢一籮籮，唔少人叫
「人血張」同手足當面對質。不過，「人血
張」日前就喺facebook話呢啲人證物證俱在嘅
指控係「流言蜚語」，仲聲稱「人血龍門」生
意好差要「告急」。唔少「手足」都睇唔過
眼，質疑佢明明咁多「龍粉」幫襯，樣樣嘢都
收錢都會蝕？問佢其實係咪炒燶股票。
貼再多證據都冇用，「人血張」一句「流言

蜚語」就當解釋咗，仲話指控佢嘅人係「假
Account」喎。兩句解釋完人哋千百樣質疑
後，「人血張」好快就入正題，為「人血龍
門」「告急」，話「龍門冰室」同「資源中
心」今個月都燒咗起碼60幾萬蚊喎。佢仲將
個波交畀大家，話佢支唔支持到落去「係由大
家決定」，乜盤生意係大家㗎咩？大家好似冇
跟住「人血龍門」獲利喎。

「黃絲」鬧張俊傑擘大眼講大話
唔少「黃絲」都鬧張俊傑擘大眼講大話，搵

人信至奇。「柑桔檸檬」就問：「好大問題，
咁好生意都蝕？傻的嗎？」「麻甩鬼鬼」就覺
得「人血龍門」生意明顯好過修例風波前，佢
話：「龍門咁×難食都靠政治講到食龍門=潮
流，呃班細蚊仔排哂（晒）隊咁，都仲學人告
急？」「DAVOUT」都話：「黃到金都要告
急，難為其他唔出名既（嘅）黃店，表左
（咗）態但冇回報！」
有網民就認為「人血張」係明知「黃色經濟

圈」冇前途，諗住起埋個尾注。「福本伸行」
話：「應該知壇野（嘢）唔玩得耐想賺最後一
水。」「八角聯盟」就話：「咪告急囉！之後
咪有（又）cap（斂財）一筆。」「5DN1L」
都話：「龍門都告急，小店聽執笠！」
「干德道1號」就認為開餐廳最緊要係啲嘢

好食，而唔係靠告急，「好食就有長期客返來
食，賴咩×熱情已過呀好樣，排咁×長條龍，
回頭客都無個呀？檢討啦食×狗！」「宅度
宅」就服咗「人血張」咁厚面皮：「咁多負面
新聞仲敢出黎（嚟）R（搲）撈既（嘅）？」

■香港文匯報記者 黃書蘭
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校方一句道歉想了事校方一句道歉想了事？？

■嗇色園主辦可立小學有常識科教師被揭發歪曲中國歷史。
資料圖片

有家長近日在社交平台上載一段可立小學小二常識
課網上教學影片，揭發有教師公然扭曲歷史，將

第一次鴉片戰爭的起因說成是「英國以消滅鴉片為由
攻打中國」。事件引起社會廣泛關注，該校校長吳樹
東其後發信致歉，承認涉事老師的講解有誤，但未有
交代會如何作出跟進或懲處。

陳健波：有發現即舉報教局
「以往我實在想不通，現今的中學生、大學生何以理
直氣壯地漠視法紀，做出傷害自己和社會行為，如今原
因愈來愈清楚了。」立法會會計界議員陳健波昨日指
出，今次事件由家長及時揭發，惟也許只屬冰山一角，
不排除近10多年可能已有不少教師均以類似方法，錯誤
地扭曲訊息，或強把自己相信的一套灌輸學生，「學生
信以為真，心中自然只愛外國，抗拒中國。」
他續說，立法會教育事務委員會最近希望成立小組
委員會，監管教科書及教材，卻被個別泛暴派議員不
斷拉布阻撓，並質問：「點解佢哋驚成立小組呢？」
他強調要「金睛火眼睇實」此等失德有問題「黃教
師」，「全民監察，唔好俾佢哋有機會再教壞我們的
下一代，有發現立刻向教育局舉報。」

柯創盛：加強中史教育必要
民建聯立法會議員柯創盛表示，鴉片戰爭是重要的歷
史事件，對國家和香港的影響十分深遠，但該校老師連
基本史實也完全搞錯，向學生灌輸了完全錯誤的歷史知

識，「實在令人詫異，更反映了加強中國歷史教育的必
要。」他認為可立小學及教育局應嚴肅正視事件，並且
作出檢討，加強中小學相關科目教師的歷史培訓。他亦
會在立法會教育事務委員會要求跟進事件。

葛珮帆促校方開除相關老師
民建聯立法會議員葛珮帆在接受《點新聞》訪問時

亦指，涉事教師扭曲史實，嚴重失職，惟校方至今並
未作出任何懲處，屬監管不力，敦促校方開除相關老
師。
「教育局以往面對家長投訴或記者查詢，每每都只

以官僚態度回覆，缺乏透明公開的機制，不公佈涉事
學校和老師的調查情況，更沒有做出相關懲處。」葛
珮帆批評這是「懶政」表現，稍後將正式出信要求教
育局嚴肅跟進事件。

鄧家彪：學校不能道歉了事
工聯會新界東辦事處總幹事鄧家彪則強調，

學校不能一句道歉就了事，「究竟幾多小學
生被洗腦，洗咗幾耐？該老師係邊個？批准
教材又係邊個？教育局如何懲處？」

教局：嚴肅跟進教師專業失德
教育局發言人就事件回覆指，影片

在講述鴉片戰爭時，內容明顯失
實，如果屬於學校的教學，實在不能接

受。局方正作跟進，向有關學校了解，以查明事
實。
發言人續說，學校應詳細了解教師的教學

內容及其對相關知識的掌握，不能容許教師
教錯歷史事實，又表明如有教師被證實有專
業失德，教育局會根據《教育條例》嚴肅跟
進。
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